
 

 

 

Referat 

ØK Klubbens generalforsamling 

Asia House den 20. april kl. 17.00 

 

 

1. Valg af dirigent 

ØK’s næstformand og redaktør, Erik Ljunggren, blev valgt til dirigent. Bestyrelsesmedlem 

og sekretær, Pia Wind, blev valgt til referent. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var varslet i henhold til vedtægterne og at 

forsamlingen var beslutningsdygtig. 90 medlemmer var mødt frem. 

Dirigenten foreslog at punkterne 2, 3 og 4 blev behandlet sammen, dog er der redegjort for 

disse i referatet jfr. punkterne i dagsordenen. 

 

2. Formandens beretning 

Formanden præsenterede den nuværende bestyrelse og meddelte at Maria O.M. Jensen 

desværre er blevet syg.  

 

Formandens beretning i punktform: 

• Alle har betalt kontingent 

• Lille tilbagegang af medlemmer, idet vi p.t. er 517 medlemmer, heraf er 117 

livstidsmedlemmer. 

• 25% af medlemmerne er over 80 år 

 

• ØK-Bladet er udgivet 4 gange i generalforsamlingsperioden 

• 48% af klubbens budget går til produktion af bladet 

• Klubben arbejder løbende med forbedringer af hjemmesiden og tiltag på de sociale 

medier 

• Digitaliseringsprojektet af ØK-bladet fra 1957 og frem går fremad og forventes 

afsluttet i 2023 

  



 

• Der har været afholdt 11 arrangementer i generalforsamlingsperioden 

• ØK-Festen tiltrak lige under 300 personer, men gik 3% over budget 

• Der har været afholdt arrangement i Jylland og vi planlægger arrangement på Fyn 

• Formanden nævnte nogle af de kommende arrangementer hvor nogle allerede er 

udsolgt 

• Formanden reklamerede bl.a. for sommertræffet den 27. juli 2023, med spansk 

tema 

• Egenbetaling er sat lidt op på grund af stigende priser 

• Peter Bang indtræder i Aktivitetsudvalget 

 

3. Det reviderede regnskab 2022 til godkendelse 

Formanden gennemgik det udsendte reviderede regnskab. Kasserer Erik Bøgh Christensen 

tilføjede at foreningen er velkonsolideret. 

 

Der var spørgsmål fra salen om hvem der sidder i ØK-Fondens bestyrelse; Ove Ullerup, 

Kenneth Luciani, Martin Jes Iversen og Thomas Thue Andersen. 

 

Det reviderede regnskab 2022 blev godkendt.  

 

4. Budget 2023 og kontingent 2023 

Budget 2023 blev godkendt uden bemærkninger. Bestyrelsens forslag om uændret 

kontingent på kr. 350 årligt eller livsvarigt kontingent én gang for alle på kr. 3.500 blev 

godkendt uden bemærkninger. 

 

5. Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag. 

 

Formanden bemærkede, at der tidligere havde været forslag fra medlemmerne om at 

forskellige ugedage for afholdelsen af arrangementer blev valgt, og forslag om at afholde 

arrangementer uden for København.  

 

6. Valg af bestyrelse 

Andy Vels Jensen, formand. Genvalgt. 

Niels Peder Veje. Genvalgt 

Jens Bjergmose. Genvalgt 

Maria O.M. Jensen – har ikke ønsket genvalg. 

Torben Nielsen. Genvalgt 

 

Bestyrelsens sammensætning herefter: 

Andy Vels Jensen, Erik Ljunggren, Erik Bøgh Christensen, Pia Wind, Niels Peder Veje, Jens 

Bjergmose, Torben Nielsen og Søren Tousgaard Jensen. 

 

Aktivitetsudvalget og kommunikationsudvalget konstitueres på deres respektive 

kommende møder. 

 



7. Valg af revisor 

Jens Høding. Genvalgt 

 

8. Eventuelt 

Maria O. M. Jensen udnævnt til æresmedlem i ØK-Klubben.  

Generalforsamlingen afsluttet kl. 17.45.  

 


